
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Folketingets Udvalg for Landdistrikter og Øer 

Folketingets Udvalg for Landdistrikter og Øer har d. 3.2.2015 stillet følgende spørgs-

mål nr. 104 (alm. del) til økonomi- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra udvalget. 

Spørgsmål nr. 104: 

”Hvad er status for arbejdsgruppen, som skal analysere, hvordan ø-kommunerne 

og de små øer opnår bedre og billigere transport til resten af Danmark, 

og som skal være færdig 1. marts 2015? 

Spørgsmålet skal ses i sammenhæng med, at udvalget overvejer en udvalgshøring 

om færgedriften til øerne.” 

Svar: 

Det kan oplyses, at der på nuværende tidspunkt har været afholdt 3 møder i arbejds-

gruppen.  

 

Borgmestrene fra ø-kommunerne har været inviteret til et af møderne med henblik på 

at fremføre deres synspunkter i forhold til arbejdsgruppens arbejde. Borgmestrene fra 

Bornholms Regionskommune samt Ærø, Læsø, Samsø og Fanø Kommuner deltog.  

 

Der forventes afholdt yderligere et møde i arbejdsgruppen. Analysen forventes afslut-

tet inden for tidsfristen, som er 1. marts.   
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